

Referat af HB-møde den 10. oktober 2023



Tid og sted: Kl. 18.30 i SIC

Til stede: Annette (SEKR), Lars (FOD), Jesper (VOL), Ernst (BAD), Maria (HÅN), Sidsel (GYM), Katrine (BAS)

Afbud: Niels Peter (FIT)

Pkt.	Punkt	Resultat
1.	Møde med Mai-Britt Sandvad (SoMe)	Mai-Britt kom med forskellige forslag til, hvad vi skal have styr på: • Opbygning af Facebook, hvem skal være administrator, hvem skal være brugere • Strategi for siden • Overholdelse af GDPR – spørge ifm. oprettelse i Conventus fremover • Opfordre medlemmer og trænere at dele og kommentere • Kursus i hvordan man laver opslag, fotoopslag, inkludere links, event, træningstider, fede overskrifter, reels (videoer) • Indhold – events, kampe, nyheder fra bestyrelsen, sponsorer • Hvem vil vi gerne invitere med? • Første kursus – simpel vejledning, herefter vejledning i videoer • Fotomappe med billede af bestyrelsen, hallen, grafik
2.	Formel godkendelse af referat af møde den 22. august	Godkendt
3.	Nyt fra formandens mailboks	• Aftalen om retten til at handle værdipapirer skal fornyes – LEI. Vi fornyr aftalen, når/hvis vi igen skal handle værdipapirer • Info om frist for lokaletilskud – sendt videre til Lars • Kassererkursus den 26/10 – sendt videre til Inger Lis, der har meddelt, at hun ikke har behov. Der kan dog komme fif på kassererkursus, så Inger Lis bør måske overveje at deltage alligevel – Lars kontakter Inger Lis

Pkt.	Punkt	Resultat
4.	Økonomi/aktivitet (Lars) a. Status på investering i værdipapirer b. Budget 2024 - ønsker c. Lokaletilskud – vi kommet til at mangle ca. kr. 40.000 ift. det budgettede (se vedlagte)	a. Lars kom ved en tilfældighed til at klikke på Frem's E-boks og så depotopgørelse over vores værdipapirer. Frem købte for ca. kr. 1.500.000 på en konservativ aftale. Nu står de til kr. 1.300.000. Hvorfor har vi tabt? Renten er steget, så falder kursen på obligationer. Det viser sig, at vores revisor sætter værdidepotet i regnskabet til kostpris, men det bør være det faktiske beløb. Lars beder Inger Lis om at lave en opstilling over depotets værdi måned efter måned. Lars kontakter revisor for at sikre transparenthed i regnskabet b. Budgetskabelon udsendes. Vi bør vel også udarbejde et investeringsbudget/ønskebudget både overordnet og afdelingsvist. Igen lander snakken på opbevaring af redskaber. Kunne hal 2 låses af – det kan Pia ikke tage stilling til, så det skal måske op på SIC bestyrelsesniveau c. Som en konsekvens af, at budgettet i Rebild Kommune blev genåbnet, får vi kr. 40.000 mindre i lokaletilskud og det bliver muligvis værre til næste år. Lars kunne godt tænke sig at mødes med konservativ politiker Mikkel Højslet fra Rebild Kommune for at forklare vores udfordringer.
5.	Sponsor (Jesper) 1. Info om Klubaften 2. Oversigt over FREMs sponsor-setup 3. Sponsoroversigten bør flyttes fra fodbolds til FREMs hjemmeside. Er der måske behov for en hel ny hjemmeside?	a. Begrænset fremmøde – bedre kommunikation til medlemmerne næste gang. OK og Sparekassen Danmark var til stede. Bageren sponsorerede kage. Datoen var ikke et godt valg ift. afholdelse af forældremøder – OBS! Klubaften afholdes fremover 1 x årligt b. Sponsormodellen vil vi alle gerne kende – Jesper informerer om sponsorpakker. Skal fremgå på hjemmesiden c. På fodbolds hjemmeside ligger sponsorlisten og sliders
6.	Status på FREM/SIC-aftalen 2024	Første møde afholdt med deltagelse af Niels Peter, Maria og Lars. Lige nu foregår der skriveaktivitet. Deadline 31/10. På møde den 23/10 skal aftalen være på plads. VIGTIGT: Bagtanker SKAL altid være åbent til halsiden, når de har åbent God løsning kunne være 2-3 automater til snacks + drikkevarer i hverdagen og så kan de 30 timer bruges i weekenderne til stævner (ikke events)
7.	Info om Budgetmaterialet fra Rebild Kommune vedrørende budget 2024 – Lars deltog i online-møde den 12/9 (se vedlagte)	Se 4c
8.	Vedtægter og forretningsorden – gennemsyn og evt. opdatering	Udskydes til næste møde

Pkt.	Punkt	Resultat
9.	Eventuelt	- Sidsel har modtaget en henvendelse fra Frivilligcenter Rebild om frivilligdag den 5/11, hvor frivilligheden hyldes. Sidsel overvejer, at gymnastikredskaber bliver stående fremme og så stiller gymnastik tre frivillige til rådighed i en time. Sidsel overvejer dog at sige nej - Åben Haldag, hvor man kan komme og prøve en idrætsgren – kan vi det? - Vi skal meddele Pia, at vi ikke har uudnyttede haltider

KOMMENDE HB-MØDER I 2023/24:

7/12-2023 kl. 17.30 (julefrokost)

9/1-2024, kl. 18.30 (ingen spisning)

15/2-2024, 17.30 formøde med spisning + kl. 19.00 Generalforsamling